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The Algerian girl's tendencies towards playing football
Practical study in the clubs of Ain Defla and SidiBel Abbes Departments

Abstract

Thisfield study aimed to show the motives of the Algerian girl's tendencies towards playing
football, so the main idea that we extracted based on the applied study was from the Algerian
girl and the family. Among these motives is the personal motivation. Our study demonstrated
that the personal motivations play a role in the tendency of the girl to practice football in a
high degree, and thisis dueto the girl in order to prove her right to play football so that she
can impose her personality and break the psychological barrier and the girl’s practice of this
sport to achieve her ambitions.

Keywords: Motivation, tendency, pratique, football.

Lestendances de lajeunefille algérienne versla pratique du football
Etude de terrain aupres des clubs des Wilayas de AinDefla et de Sidi Bel Abbes

Résumé

Le but de cette éude était de déterminer les tendances motivées des filles algériennes a jouer
au football. Nous sommes arrivés a la conclusion que les tendances des filles a jouer au
football variaient en fonction de leurs motivations. D’ailleurs, les résultats de I'éude ont
prouve que, selon laquelle les motivations personnelles jouent un role important dans les
tendances de la fille a jouer au football, 1a fille a le droit de pratiquer le football pour
pouvoir imposer sa personnalité et briser la barriére psychologique ainsi que le complexe de
pratique sportive de la fille pour que ce sport puisse atteindre ses ambitions.

Mots-clés: Mativation, tendance, pratique, football.
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